

Halangan Kepada Ketaatan Kepada Allah (SWT)



**Mengamalkan Ciri-ciri Positif
Membawa Kepada Ketenangan fikiran**

Halangan Kepada Ketaatan Kepada Allah (SWT)

Buku ShaykhPod

Diterbitkan oleh ShaykhPod Books, 2023

Walaupun setiap langkah berjaga-jaga telah diambil dalam penyediaan buku ini, penerbit tidak bertanggungjawab atas kesilapan atau peninggalan, atau untuk kerosakan akibat penggunaan maklumat yang terkandung di sini.

Halangan ketaatan kepada Allah, Yang Maha Tinggi,

Edisi pertama. 5 Mei 2023.

Hak Cipta © 2023 Buku ShaykhPod.

Ditulis oleh ShaykhPod Books.

Isi kandungan

[Isi kandungan](#)

[Ucapan terima kasih](#)

[Nota Penyusun](#)

[pengenalan](#)

[Halangan Kepada Ketaatan Kepada Allah \(SWT\)](#)

[Kelemahan Iman](#)

[Harapan Palsu](#)

[Pendapatan yang menyalahi undang-undang](#)

[Lebih 400 eBuku Percuma tentang Perwatakan Baik](#)

[Media ShaykhPod yang lain](#)

Ucapan terima kasih

Segala puji bagi Allah, Tuhan sekalian alam, yang telah memberikan ilham, peluang dan kekuatan kepada kami untuk menyempurnakan jilid ini. Selawat dan salam ke atas junjungan besar Nabi Muhammad yang jalannya telah dipilih oleh Allah Taala untuk keselamatan umat manusia.

Kami ingin merakamkan setinggi-tinggi penghargaan kepada seluruh keluarga ShaykhPod, terutamanya bintang kecil kami, Yusuf, yang sokongan dan nasihat berterusannya telah memberi inspirasi kepada pembangunan Buku ShaykhPod.

Kami berdoa agar Allah, Yang Maha Tinggi, menyempurnakan nikmat -Nya kepada kami dan menerima setiap surat dari kitab ini di mahkamah-Nya yang mulia dan membenarkannya untuk bersaksi bagi pihak kami pada Hari Akhir.

Segala puji bagi Allah Yang Maha Tinggi, Tuhan sekalian alam dan selawat dan salam yang tidak terhingga ke atas junjungan Nabi Muhammad, ke atas keluarga dan para sahabatnya yang dirahmati Allah, semoga Allah meridhai mereka semua.

Nota Penyusun

Kami telah berusaha bersungguh-sungguh untuk melakukan keadilan dalam jilid ini namun jika terdapat sebarang kejatuhan pendek ditemui maka penyusun bertanggungjawab secara peribadi dan semata-mata ke atasnya.

Kami menerima kemungkinan kesilapan dan kekurangan dalam usaha menyelesaikan tugas yang sukar itu. Kami mungkin secara tidak sedar telah tersandung dan melakukan kesilapan yang mana kami memohon kemaafan dan kemaafan daripada pembaca kami dan penarikan perhatian kami kepadanya akan dihargai. Kami bersungguh-sungguh menjemput cadangan membina yang boleh dikemukakan kepada ShaykhPod.Books@gmail.com.

pengenalan

Kehidupan di dunia material dicipta untuk menguji manusia. Bab 67 Al Mulk, ayat 2:

“[Dia] yang menjadikan mati dan hidup untuk menguji kamu, siapa di antara kamu yang lebih baik amalnya...”

Kerana tujuan ini dunia material telah diciptakan dengan banyak kesibukan dan gangguan yang menghalang seseorang daripada tunduk patuh kepada Allah Taala, dengan menunaikan perintah-Nya, menjauhi larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar. Gangguan ini boleh dikurangkan kepada empat halangan utama yang akan dibincangkan secara ringkas dalam buku pendek ini. Dengan mengelak dan mengatasi halangan-halangan besar ini seorang muslim akan Mencapai Akhlak Mulia.

Menurut Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2003, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, telah menasihati bahawa perkara yang paling berat dalam Timbangan Hari Kiamat ialah Akhlak Mulia. Ia adalah salah satu sifat Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, yang dipuji oleh Allah Taala dalam Surah 68 Al Qalam, Ayat 4 Al-Quran:

“Dan sesungguhnya kamu mempunyai akhlak yang agung.”

Oleh itu, adalah menjadi kewajipan ke atas semua umat Islam untuk mendapatkan dan bertindak berdasarkan ajaran Al-Quran dan tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, untuk mencapai Akhlak Mulia.

Halangan Kepada Ketaatan Kepada Allah (SWT)

Gangguan pertama yang menghalang seseorang daripada tunduk kepada ketaatan kepada Allah Taala, adalah kejahilan. Ia boleh dikatakan bahawa ia adalah asal-usul setiap dosa kerana orang yang benar-benar mengetahui akibat dosa tidak akan pernah melakukannya. Ini merujuk kepada ilmu yang berfaedah yang sebenar iaitu ilmu yang diamalkan. Pada hakikatnya, semua ilmu yang tidak diamalkan bukanlah ilmu yang bermanfaat. Contoh orang yang berkelakuan seperti ini digambarkan dalam Al-Quran sebagai keldai yang membawa kitab-kitab ilmu yang tidak memberi manfaat kepadanya. Surah 62 Al Jumu'ah, ayat 5:

“...dan kemudian tidak mengambilnya (tidak beramal dengan ilmu) seperti keledai yang membawa buku-buku yang banyak...”

Seseorang yang beramal dengan ilmunya jarang tergelincir dan melakukan maksiat dengan sengaja. Malah, apabila ini berlaku ia hanya disebabkan oleh kejahilan di mana seseorang itu terlupa untuk beramal dengan ilmunya yang mengakibatkan mereka berdosa.

Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, pernah menonjolkan keseriusan kejahilan dalam sebuah Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2322. Baginda mengisytiharkan bahawa segala sesuatu di dunia material adalah terlaknat kecuali untuk mengingati Allah Taala, apa sahaja yang berkaitan dengan zikir ini, ulama dan

penuntut ilmu. Ini bermakna bahawa semua nikmat di dunia material akan menjadi laknat bagi orang yang jahil kerana mereka akan menyalahgunakannya sehingga melakukan dosa.

Malah, kejahilan boleh dianggap sebagai musuh yang paling teruk bagi seseorang kerana ia menghalang mereka daripada melindungi diri daripada kemudaratan dan mendapat manfaat yang kesemuanya hanya boleh dicapai melalui ilmu. Orang jahil melakukan dosa tanpa disedari. Bagaimanakah seseorang itu boleh mengelakkan dosa jika mereka tidak mengetahui apa yang dianggap sebagai dosa? Kejahilan menyebabkan seseorang itu mengabaikan kewajipannya. Bagaimanakah seseorang itu dapat menunaikan kewajipan mereka jika mereka tidak mengetahui apa tugas mereka?

Oleh itu adalah menjadi kewajipan kepada semua umat Islam untuk menimba ilmu yang secukupnya untuk menunaikan segala kewajipan dan menjauhi maksiat. Hal ini ditegaskan dalam hadis yang terdapat dalam Sunan Ibn Majah, nombor 224.

Kelemahan Iman

Halangan besar berikutnya kepada ketaatan kepada Allah Ta'ala adalah lemahnya iman. Ia adalah sifat tercela yang menimbulkan sifat negatif yang lain, seperti gagal beramal dengan ilmu, takut kepada orang lain, mendahulukan ketaatan manusia di atas ketaatan kepada Allah, Yang Maha Tinggi,, mengharapkan keampunan tanpa berusaha dan lain-lain yang tidak diinginkan. ciri-ciri. Kesakitan yang paling besar dari kelemahan iman ialah ia membolehkan seseorang itu melakukan maksiat, seperti melalaikan kewajipan. Punca lemahnya iman ialah kejahilan terhadap Islam.

Seseorang itu hendaklah berusaha untuk menimba ilmu demi memantapkan iman. Lama kelamaan mereka akhirnya akan mencapai kepastian iman yang begitu kuat sehingga melindungi seseorang dari segala ujian dan ujian dan memastikan mereka menunaikan kewajipan mereka baik agama mahupun dunia. Ilmu ini diperoleh apabila seseorang mempelajari ajaran Al-Quran dan Hadis Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,. Secara khusus, ajaran yang membahas tentang janji pahala bagi orang yang taat dan siksa bagi orang yang durhaka kepada Allah Ta'ala. Ini menimbulkan rasa takut terhadap azab dan mengharapkan pahala dalam hati seorang muslim yang bertindak seperti mekanisme tarik dan tolak ke arah ketaatan kepada Allah, Yang Maha Tinggi,.

Seseorang boleh menguatkan iman mereka dengan merenungkan ciptaan di dalam Langit dan Bumi. Apabila dilakukan dengan betul ini jelas menunjukkan keesaan Allah, Yang Maha Tinggi, dan kekuasaannya yang tidak terhingga. Bab 41 Fussilat, ayat 53:

“Kami akan perlihatkan kepada mereka tanda-tanda (kekuasaan) Kami di segenap ufuk dan pada diri mereka sendiri, sehingga jelas bagi mereka bahawa ia adalah benar...”

Sebagai contoh, jika seorang muslim merenung tentang malam dan siang dan betapa sempurnanya selaras mereka dan perkara-perkara lain yang dikaitkan dengannya, mereka akan benar-benar percaya bahawa ini bukan sesuatu yang sewenang-wenangnya bermakna, ada kuasa yang memastikan segala-galanya berjalan seperti jam. Inilah kekuasaan Allah yang tidak terhingga. Di samping itu, jika seseorang merenungkan masa yang sempurna untuk malam dan siang, mereka akan menyedari ia jelas menunjukkan bahawa hanya ada satu Tuhan iaitu, Allah, Yang Maha Tinggi. Jika ada lebih daripada satu Tuhan, setiap tuhan akan menghendaki malam dan siang berlaku mengikut keinginan mereka sendiri. Ini akan membawa kepada kekacauan yang teruk kerana satu Tuhan mungkin menghendaki Matahari terbit manakala Tuhan yang lain mungkin menginginkan malam itu diteruskan. Sistem sempurna tanpa gangguan yang terdapat dalam alam semesta membuktikan hanya ada satu Tuhan iaitu, Allah, Yang Maha Tinggi. Surah 21 Al Anbiya, ayat 22:

“Sekiranya ada pada mereka [langit dan bumi] tuhan-tuhan selain Allah, nescaya binasalah keduanya...”

Satu lagi perkara yang dapat menguatkan iman seseorang ialah dengan istiqamah dalam beramal soleh dan menjauhi segala maksiat. Kerana iman adalah keyakinan yang disokong oleh tindakan ia menjadi lemah apabila dosa dilakukan dan bertambah kuat apabila amalan baik

dilakukan. Sebagai contoh, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, pernah memberi amaran dalam Hadis yang terdapat dalam Sunan An Nasai, nombor 5662, bahawa seorang muslim tidak beriman apabila mereka meminum arak.

Harapan Palsu

Halangan besar seterusnya kepada ketaatan kepada Allah, Yang Maha Tinggi, adalah mempunyai harapan palsu untuk umur yang panjang. Ia adalah satu sifat yang amat tercela kerana ia merupakan punca utama seorang muslim mengutamakan mengumpul dunia material daripada persediaan untuk akhirat. Seseorang hanya perlu menilai purata 24 jam sehari mereka dan memerhatikan berapa banyak masa yang mereka dedikasikan untuk dunia material dan berapa banyak masa yang mereka dedikasikan untuk akhirat untuk merealisasikan kebenaran ini. Sebenarnya, mempunyai harapan palsu untuk umur yang panjang adalah salah satu senjata terkuat yang digunakan oleh Iblis untuk menyesatkan manusia. Apabila seseorang percaya bahawa mereka akan hidup lama mereka menangguhkan persiapan untuk akhirat secara palsu percaya bahawa mereka boleh membuat persediaan untuknya dalam masa terdekat. Dalam kebanyakan kes, masa terdekat ini tidak pernah datang dan seseorang itu meninggal dunia tanpa persediaan yang secukupnya untuk akhirat.

Di samping itu, harapan palsu untuk umur yang panjang menyebabkan seseorang itu menangguhkan taubat yang ikhlas dan mengubah tabiat seseorang menjadi lebih baik kerana mereka percaya mereka mempunyai banyak masa lagi untuk melakukan ini. Ia menggalakkan seseorang untuk menimbun barang-barang dunia material ini, seperti kekayaan, kerana ia meyakinkan mereka bahawa mereka akan memerlukan perkara-perkara ini semasa hayat mereka yang panjang di Bumi. Syaitan menakut-nakutkan orang untuk berfikir bahawa mereka mesti menimbun kekayaan untuk hari tua mereka kerana mereka mungkin tidak mendapati sesiapa pun untuk menyokong mereka apabila mereka menjadi lemah secara fizikal dan oleh itu tidak boleh lagi bekerja untuk diri mereka sendiri. Mereka lupa bahawa dengan cara yang sama Allah Taala menjaga rezeki mereka semasa mereka masih muda, Dia akan memberi mereka rezeki di masa tua juga. Sebenarnya, peruntukan penciptaan telah diperuntukkan selama lima puluh ribu tahun sebelum

penciptaan Langit dan Bumi. Ini ditegaskan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 6748. Anehnya bagaimana seseorang itu akan mendedikasikan 40 tahun simpanan hidupnya untuk persaraan mereka yang jarang sekali bertahan lebih daripada 20 tahun tetapi gagal membuat persediaan yang sama untuk yang kekal abadi. akhirat.

Islam tidak mengajar umat Islam untuk tidak menyediakan apa-apa untuk dunia. Tidak rugi menabung untuk masa terdekat asalkan keutamaan diutamakan untuk akhirat. Walaupun, orang mengakui mereka mungkin mati pada bila-bila masa, tetapi ada yang bersikap seolah-olah mereka akan hidup selama-lamanya di dunia ini. Malah hingga ke tahap bahawa jika mereka diberi janji kehidupan yang kekal di Bumi mereka tidak akan dapat berusaha lebih keras untuk mengumpul lebih banyak dunia material kerana sekatan siang dan malam. Berapa ramai orang telah meninggal dunia lebih awal daripada jangkaan? Dan berapa ramai yang belajar daripada ini dan mengubah tingkah laku mereka?

Pada hakikatnya, antara kesakitan yang paling besar yang akan dirasakan oleh seseorang ketika kematian atau mana-mana peringkat akhirat adalah penyesalan kerana melengahkan persiapan mereka untuk akhirat. Surah 63 Al Munafiqun, ayat 10-11:

“Dan belanjakanlah (di jalan Allah) sebahagian dari rezeki yang Kami berikan kepadamu sebelum kematian datang kepada salah seorang di antara kamu, lalu dia berkata: “Ya Tuhanku, sekiranya Engkau menangguhkan (kematian)ku sebentar lagi, maka aku dapat bersedekah dan aku termasuk orang-orang yang saleh. .” Tetapi Allah sekali-kali

tidak akan menanggungkan jiwa seseorang apabila telah tiba masanya. Dan Allah Maha Mengetahui apa yang kamu kerjakan.”

Seseorang akan dilabel bodoh jika mereka mendedikasikan lebih banyak masa dan harta untuk rumah yang mereka hanya akan diami untuk sementara waktu berbanding dengan rumah yang mereka rancang untuk didiami untuk jangka masa yang sangat lama. Inilah contoh mengutamakan dunia duniawi daripada akhirat yang kekal abadi.

Umat Islam sepatutnya bekerja untuk dunia dan akhirat tetapi ketahuilah bahawa kematian tidak datang kepada seseorang pada masa, keadaan atau umur yang mereka ketahui tetapi ia pasti akan datang. Oleh itu, persediaan untuk menghadapinya dan apa yang membawanya harus diutamakan daripada persiapan untuk masa depan di dunia ini yang belum pasti berlaku.

Pendapatan yang menyalahi undang-undang

Halangan besar terakhir kepada ketaatan kepada Allah Ta'ala adalah mencari dan menggunakan harta yang haram. Ini adalah dosa besar dan mesti dielakkan walau apa cara sekalipun. Jelas dari Al-Quran dan Hadis Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, bahawa Allah Ta'ala tidak menerima amal soleh yang berlandaskan perkara yang haram. Sebagai contoh, orang yang memperoleh harta yang haram dan kemudian menggunakannya untuk menunaikan Haji Suci akan mendapati bahawa mereka telah membuang masa mereka dan selain daripada dosa mereka tidak mendapat apa-apa. Sikap ini sama sekali bertentangan dengan rasa takut kepada Allah Taala. Dia hanya menerima sesuatu daripada mereka yang takut kepada-Nya. Bab 5 Al Maidah, ayat 27:

“...sesungguhnya Allah hanya menerima dari orang-orang yang bertakwa [yang bertakwa].”

Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 1410, memperingatkan bahawa Allah Taala, hanya menerima harta yang halal yang dibelanjakan untuk mendapat keredhaan-Nya. Malah, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, dengan jelas memperingatkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 2346, bahawa doa orang yang mencari dan menggunakan harta yang haram pun ditolak oleh Allah Taala.

Pada hakikatnya, seseorang hanya memerlukan sedikit untuk terus hidup di dunia ini. Jelaslah dari orang-orang terdahulu yang soleh

bahawa adalah mungkin untuk benar-benar menjauhkan diri daripada harta yang haram atau yang diragui dengan menjalani kehidupan sederhana yang jauh dari pemborosan. Jelas sekali seseorang hanya bersandar kepada kekayaan yang haram kerana keinginan dan keinginan mereka yang tidak perlu.

Sebagai kesimpulan, adalah penting bagi umat Islam untuk mengelakkan empat halangan utama kepada ketaatan kepada Allah, yang telah dibincangkan dalam buku pendek ini. Langkah pertama ialah mendapatkan ilmu Islam yang betul daripada sumber yang boleh dipercayai. Kemudian seseorang mesti berusaha untuk melaksanakannya dengan menunaikan kewajipan mereka, tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atas baginda, dan tanggungjawab duniawi mereka semua dengan ikhlas untuk keredhaan Allah Taala. Sikap ini akan membawa seseorang ke sekeliling halangan kepada ketaatan kepada Allah, Yang Maha Tinggi, dan selamat membimbing mereka ke pintu syurga.

Lebih 400 eBook Percuma tentang Perwatakan Baik

Lebih 400 eBook Percuma: <https://shaykhpod.com/books/>

Tapak Sandaran untuk eBook/ Buku Audio :

<https://archive.org/details/@shaykhpod>

Pautan PDF terus ke eBook ShaykhPod:

<https://spebooks1.files.wordpress.com/2024/05/shaykhpod-books-direct-pdf-links-v2.pdf>

<https://archive.org/download/shaykh-pod-books-direct-pdf-links/ShaykhPod%20Books%20Direct%20PDF%20Links%20V2.pdf>

Media ShaykhPod yang lain

Buku Audio : <https://shaykhpod.com/books/#audio>

Blog Harian: <https://shaykhpod.com/blogs/>

Gambar: <https://shaykhpod.com/pics/>

Podcast Umum: <https://shaykhpod.com/general-podcasts/>

PodWoman: <https://shaykhpod.com/podwoman/>

PodKid: <https://shaykhpod.com/podkid/>

Podcast Urdu: <https://shaykhpod.com/urdu-podcasts/>

Podcast Langsung: <https://shaykhpod.com/live/>

Ikuti Saluran WhatsApp Secara Tanpa Nama untuk Blog Harian, eBook, Gambar dan Podcast:

<https://whatsapp.com/channel/0029VaDDhdwJ93wYa8dgJY1t>

Langgan Terima Blog & Kemas Kini Harian Melalui E-mel:

<http://shaykhpod.com/subscribe>



Achieve Noble Character